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Egyszerű többség 

Tisztelt Humán Bizottság! 
 
 
A Bizottság a 2017. évi munkatervébe napirendjére tűzte a városi sportegyesületek 
tevékenységére vonatkozó beszámolókat. A mellékletben olvasható az Alisca Taekwondo Klub 
szakmai beszámolója, valamint a jövőre vonatkozó terveinek bemutatása. Az ülésen az 
egyesület képviselője meghívottként jelen lesz, ahol lehetőség nyílik további kérdések 
megvitatására. 
 
Kérem a Tisztelt Bizottságot szakmai beszámoló megtárgyalására és határozathozatalra. 
 

Szekszárd, 2017. szeptember 22. 

 

 

Csillagné Szánthó Polixéna 

   Humán Bizottság elnöke 
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Határozati javaslat 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Humán Bizottságának 

…./2017. (IX.21.) határozata 
az Alisca Taekwondo Klub működéséről és terveinek bemutatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Humán Bizottsága a Szervezeti 
és Működési Szabályzatáról szóló 27/2014. (XII.23.) önkormányzati rendelet 1. számú 
melléklet 2. pont 8 alpontjában meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 
 
 

1. jóváhagyja az Alisca Taekwondo Klub szakmai beszámolóját; 

Határidő: 2017. szeptember 25. 

Felelős:  Csillagné Szánthó Polixéna Humán Bizottság elnöke 

 

2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 

megvalósításához sok sikert kíván; 

Határidő: 2017. szeptember 25. 

Felelős:  Csillagné Szánthó Polixéna Humán Bizottság elnöke 

 

3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati 

lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 

Határidő: 2017. szeptember 25. 

Felelős:  Csillagné Szánthó Polixéna Humán Bizottság elnöke 
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Az Alisca Taekwondo Klub 2016. éve és a 2017. évi tervei 
 

A klubunk 2012. második felében alakult, így az első években a gyarapodás és a sportágnak a 

szekszárdiakkal való megismertetése volt a cél. Kisebb önkormányzati pályázatoknak 

köszönhetően jelentős eszközállományt (speciális sportfelszerelések) halmoztunk fel. Mostanra 

pedig elértük a nagyjából 30 fős biztos létszámot, és megismertek minket Szekszárdon és 

környékén, köszönhetően a sok rendezvénynek, amelyeken részt vettünk. Azonban, 

véleményem szerint, a küzdősportok még mindig nem tudják felvenni a versenyt – jelentősebb 

folyamatos támogatás (pl. TAO) és ismertség hiányában – más, elsősorban csapatsportágakkal.  

Tavaly, az előző évektől eltérően csupán két bemutatót tartottunk a városban. Idén azonban már 

kettőn túl vagyunk, és még továbbiakat tervezünk: minden évben fellépünk a Szekszárdi Szüreti 

Fesztiválon, valamint pályázatot nyújtottunk be egy nyár végi bemutató és „nyílt nap” 

megvalósítására a városi fürdőben. Ezen felül támogatást kértünk egy össz-küzdősport expo 

megrendezésére is. 

A versenyek iránt sajnos kicsi az érdeklődés a sportolóink körében, a legtöbben hobbiként 

tekintenek a sportágra. Ugyanis a taekwondoban, már kis gyermekkorban (8-10 éves kortól) 

akár csak kisebb versenyeken való indulás esetén is elvárt a heti nagyjából 5 edzés, melyet a mi 

klubunk esetében részben otthoni munkával lehet megvalósítani, melyhez elengedhetetlen a 

szülők aktív szerepvállalása, valamint szükséges volna havi néhány alkalommal egyfajta 

előkészítő válogatott edzésekre járni Budapestre. Ezeket a plusz terheket mind anyagilag, mind 

fizikailag sok szülő nem tudja vállalni. Így csak egy-két gyerekünk jár versenyekre. Ennek 

ellenére azért tavaly megmutattuk magunkat az Országos Bajnokságon, mind gyerek, mind 

kadet, mind pedig felnőtt versenyzőinkkel, több kategóriában is. Innen egy arany érmet hoztunk 

el. Idén pedig már részt vettünk két helyi szervezésű (Budapest Open, Arany Tigris Kupa) 

versenyen, melyeken összesen három ezüstérmet szereztünk. Egy gyermek versenyzőnk 

különösen kiemelkedő munkát végez. 11 éves kora ellenére már helyet kapott a kadet 

válogatottban (bár versenyezni még csak gyermek korosztályban tud), és megszerezte a 

klubunk első külföldi aranyérmét. Azonban ez csak úgy lehetséges, hogy a családja komoly 

anyagi áldozatokat hoz a válogatott edzések a külföldi versenyek és a szükséges felszerelések 

finanszírozásáért. 

Habár a különböző bajnokságokon nem tudunk nagyszámú versenyzői gárdát felvonultatni, a 

klub hozzájárulásával idén két sportolónk végezte el sikeresen a versenybírói képzést, így ősztől 

már három bíróval tudunk hozzájárulni a hazai és a kisebb külföldi versenyek sikeréhez. E két 

új bíró a felnőttek közül került ki, számukra ez alternatívát jelent a versenyzéssel szemben 

(hiszen a felnőtt mezőnyben nehezen veszik fel a versenyt a gyakran 10-15 évvel fiatalabb 

ellenfelekkel), és ők azok, akik idén néhány alkalommal az edzések megtartásában is 

segédkeznek. A rövidtávú terveink között szerepel, hogy ők ketten el tudják végezni a 

középfokú edzőképzést, azonban ennek igen magas költsége van, melyre forrást kellene 

szereznünk (sajnos ezt ők nem tudják maguknak finanszírozni). Ha három edzővel tudnánk 

dolgozni, akkor lehetővé válna újabb szakosztályok létrehozása, akár a környező településeken, 

akár egyes intézményekben (pl. iskolákban). Ezen kívül ősztől tervezzük az óvodai taekwondo 

beindítását is, melyre egyelőre keressük a partner óvodákat. 

A klubban minden évben két övvizsgát tartunk, amely a harcművészetekben hasonlóan komoly 

megmérettetés, mint egy-egy verseny. Ezeket sportolóink eddig minden alkalommal sikeresen, 

sőt, igen komoly dicsérettel teljesítették. Így az övek színe egyre változatosabb a klubban. 
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Tavaly megszereztem a vizsgáztatói licenszet, így az évente megtartandó két övvizsgát 2016-

tól már saját körben tudjuk lebonyolítani. 

Ami személy szerint nekem nagyon fontos, és nem kézzel fogható eredmény, az az, hogy úgy 

vélem, sikerült egy igen jó közösséget építenünk. Már nem csak sok ugyanazon edzésre járó 

fiatal vagyunk, hanem egy igazi csapat, és talán erre vagyok a legbüszkébb. 

 

A további sikeres, Szekszárd MJV Önkormányzatával történő együttműködés reményében 

tisztelettel, 

Rácz Petra, elnök 

 


